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MEMORANDUM - .. 

Van: Drs. E. H. van der Beugel (DGEM) c Mr Eschauzier 
Ir stuyt 

Aan: 

Onderwerp: 

! 8117.' 52-22 

Ik zend U hierbij co pie van een brief , welke ik 

hedenmorgen v an de Heer Linthorst Homan uit arijs 

ontving en die ik vanmorgen reeds met U mocht bespreken . 
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Dr J. Linthorst Homan 

::i jn beste Ernst , 

's-Gravenhage , 

Hotel Roblin 
6 Rue Chauveau-Lagarde, 
Faris , 16-1-1954 

3ven een korte kanttekening op onze rapportage , en een 
antwoord op je brief . 

Inzake de Budget-commissie was ik bang , dat Financien daar 
een uiterst strak standpunt zou innemen, wat vooral voor het 
Fonds niet juist zou zijn . Ik vreesde , dat men in de i~ter
departementale kring in Den Haag niet zou hebben begrepen , 
dat Financien van opvatting is , dat de oude instructie in volle 
striktheid moet wo rden toeg 'past ••••• wat ik voor een studie
groep persoonlijk minder juist acht . Maar enfin, den Haag moet 
het uiteraard geheel beslissen . 

Het karakter der conferentie als studie-conferentie baart 
mij inderdaad veel ko pzorgen . Minis ter Beyen had gelijk daarop 
in zijn kanttekening op het oorspronkelijke Belgische stuk te 
wijzen . 1en is ni et hier om alleen 6ns plan te bestuderen ~ men 
beötudeert nu eenmaal a lle voorst ellen van al de delegaties . En 
het heeft mij wat verbaasd, dat de Belgen zonder onze voor
kennis met hun stuk zijn gekomen ••• • • maar later was die ver
bazing nog groter . Toen zij (Vrijdag j . l . ) als hun opvatting 
weergaven , dat er een dusdanig sterke coordinatie aan de libe
ralisatie moet voorafgaan, dat zelfs een systeem de sauvegarde 
(achteraf) overbodig zou zijn . Dat geschiedde in een debat over 
hun eigen stuk i nzake sauvegarde . Ik heb daarop als vo l gt geant
wo ord : 

1 . Ook Ne derland erkent de wenselij khe id van enige concrete 
coordinatie, daar waar het punten betreft , die regel recht 
een vrij verkeer zouden belemmeren - nader door de 
commissie te concretiseren. 

2 . Er is echter geen enkel systeem van coordinatie denkbaar , 
dat alles opvangt, want die idee van flintégrer pour 
libérer fl (de Fransen juichten al over de Belgen!) is 
dusdanig utopistisch en dirigistisch, dat zelfs jaren 
van s tudie het nog onmogelijk zouaen maken . Er moet nu 
eenmaal reëel vorden begonnen . 

3. lij erkennen a ls sys t eem van sauvegarde een groep 
"mesures s us pensives", mits t el k ens ' uropees beslist , dat 
lil dus zeggen: zonder unanimiteit der nationale Ministers . 
n tevens onder de "mits" , da t men niet alle moeilijkheden 

poogt af te vangen, want verschuivingen zijn elementair ••• 
even ele enta ir als de noodzaak voor een kind om op 
zekere l eeft i jd zijn mel ktand jes kwijt te r aken . Bepaalde 
!::oeilijkheden moeten dus worden doorstaan . 
ij erkennen ook een stel ma atregelen , dat het noodzakelijk 

kan ~aken , dat een l and terugkeert op reeds getroffen 
naatrege len, maar ook wee r onder de "mits ll dat het Europees 
wordt besl ist, en dat de n ieuwe r egeling vooruit ziet en 
niet res tric tief iSI dus dat zi j expansief moet zijn en 
ada_tatie moet inho uden. 
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5. ij erkennen ook (Italiaans idee) de wenselijkheid van een 
beroep van een land op discriminatoire dingen in een 
ander land, mits ook in die zaken Europees wordt beslist . 

Ik meende , Ernst , dat dit moest worden vastgehouden en ik 
wilde dat ook doen. De Duitsers en de Italianen zijn veel ruimer 
hierin dan de Belgen. 

Voorts heb ik zorg over de Fransman Wormser, door zijn 
collega' s t1 e~,pri t négatif tl geno~md , die soms zegt bindende in
structies te hebben (wat de Qua~ d'Orsay ontkent), en soms zegt 
dat zijn reactie zal afhangen van de voorstellen onzerzijds 
(d .w.z. der andere delegaties). Hi"; wil dat I,.arianne nergens 
enige pi jn lijdt, hij stelt alle pijn uit tot de fruJeuse 
"traités ultérieurs". Enfin , onze rapporten zijn, geloof en hoop 
ik, daarover duidel ij k g enoeg. 

Onze ,delegatie in de economische groep is prettig, al ver
liezen sommigen eerder hun geduld dan ik - mirabile dictu - hier 
doe . '.aar wi j werken goed samen en ik zie geen fly in the amber. 
el ben ik erg beroerd, ik heb een nacht morfine in jecties moeten 

hebben om de volgende dag er Vleer "bijl! te zijn. Dat remt mij 
erg, maar ik hoo p deze dagen wat uit te rusten. 

Ik zie geen overeenstemming in de grote lijnen in zicht, ook 
niet tus s en de niet- Franse delegaties, zolang de Belgen zo 
vreemd doen en zolang de Duitsers en Italianen bij alles bang zijn 
voor het boze gezicht van arianne . Ik zie het zo , dat na de 
eerste (rommelachtige)lezing der stukken , er een t weede (voor 23 
dezer) volgt die de tegenste llingen zal openbaren, zodat er een 
duidelijk rapport met alternatieven over de grote lijnen naar het 
Comité de Direction kan gaan , zonder uiteraard reeds nu een poging 
tot redactie van teksten TIogelijk te maken. Die moet in Februari 
volgen. 

Het is prettig wanneer wi j af en toe (Vigeveno las ze ons 
voor, ik hield de mijne in mijn zak) de reacties van Minister 
Beyen zien . Vooral omdat hij wel begrijpt welk karakter deze 
conferentie nog heeft. 

rilt Gij dit krabbeltje aan dinister Beyen laten lezen, 
dan heb i k geen bezwaar . 

Voor Vittoria is mijn druk_e progranma wat sneu , maar zij 
berust er als steeds opgewekt i n en wij zien kans af en toe een 
goed stuk te zien . 

Hartelijke groeten aan M en jezelf van V en mi j , je 

Hans 
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